
   

 

 

 Kieslijst ELAN Cranendonck 

  Verkiezingen 2022-2026 

 

 

 Het is tijd voor ELAN! 

 

 

 

 

  

Beste lezer,  

Ik wil u bedanken voor uw interesse om kennis te 

maken met onze kandidaten op de kieslijst van 

ELAN.   

ELAN beschikt met deze kieslijst wederom over 

een zeer bekwame, ambitieuze en passievolle 

groep mensen die zich voor u willen inzetten.  

Met deze kieslijst willen wij als ELAN laten zien 

dat we durven om nieuwe, gemotiveerde leden 

een kans te bieden, maar willen we ook de 

ervaring van (ex-)raadsleden behouden. Hiermee 

ontstaat een ideale mix van energie, ambitie en 

ervaring.     

Vol trots wil ik u dan ook voorstellen aan de 25 

kandidaten van ELAN die uw belangen de 

komende raadsperiode in de gemeenteraad willen 

gaan dienen.  

Carry van Rooij, lijsttrekker 

 

 



 

         De kandidaten 
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Carry van Rooij 

       Budel 
   Irma Thijssen 

        Budel 

  Martien Beliën 

        Gastel 
   Geert Rijkers 

         Budel 

     Jack Umans 

     Soerendonk 

 

   Vincent Kees 

   Budel-Schoot 

Jos Rademakers 

   Budel-Dorplein 
   Bas Slenders            

         Budel 

     Jos Derks 

       Gastel 

 Jolande Michiels 

        Budel 

   Tinus Verbakel 

      Maarheeze 

Marloes Langers  

       Gastel 

 Frans Strik 

 Soerendonk 
Patrick Beerten 

       Budel 

   Leonie Bruggink 

    Budel-Schoot 



 

 

 

       De kandidaten 
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     Christ Dirks 

  Budel-Dorplein 
   Gerard Kissen 

   Budel-Schoot 
    Jos Saanen 

         Budel 
   Frans Claes 

        Gastel 
 Gerrit van Hees 

     Maarheeze 

 

   Boy Jansen 

       Budel 

   Dylan van Rooij 

          Budel 

Cor van de Kampen 

           Budel 
   Toon Kuppens                

    Budel-Schoot 
   Margriet Daems 

          Budel 



 

     

              Plaats 1: Carry van Rooij  

 

 

 

  

Mijn naam is Carry van Rooij. Ik ben lijsttrekker van 

de fantastische groep mensen die namens ELAN 

deelnemen aan de gemeenteraadsverkiezingen.  

Ik kan leunen op ruim 12 jaar ervaring als  

gemeenteraadslid in Cranendonck en plak daar 

graag nog eens vier jaar aan vast.  

Ik ben geboren en getogen in Budel-Schoot. 

Onlangs ben ik samen met mijn vrouw en twee 

kinderen naar Budel verhuisd. 

Hoewel ik niet meer dagelijks in Budel-Schoot ben, 

blijf ik uiteraard op de hoogte van alle 

ontwikkelingen. Ik spreek dagelijks nog mensen 

van Schoot en blijf zo op de hoogte wat er speelt. 

In het dagelijks leven ben ik ondernemer en heb ik 

een maaltijdenwinkel/slagerij in Budel.  

In de komende vier jaar wil ik mij als 

gemeenteraadslid inzetten voor het 

ondernemersklimaat in Cranendonck.  

 

 

De aandachtsgebieden van Carry: 

➢ Economie & Ondernemerschap 

 

➢ Bestuur & Organisatie 

 

 

 

 

 



 

 

     Plaats 2: Irma Thijssen 

 

 

  

Ik ben Irma Thijssen. Ik ben geboren en getogen in 

Maarheeze. Ik woon tegenwoordig samen met mijn 

vriend Marco en hondje Lowie in Budel.  

Ik ben in 2020 lid geworden van ELAN. Ik was in 

die tijd steeds meer benieuwd naar de rol van de 

gemeenteraad. Ik heb er voor gekozen om mij bij 

ELAN aan te sluiten vanwege de realistische en 

pragmatische kijk op zaken.  

In 2021 ben ik fractievertegenwoordiger geworden 

en heb ik de raadsleden over verschillende 

onderwerpen geadviseerd. In 2022 wil ik 

plaatsnemen in de gemeenteraad, zodat ik samen 

met mijn collega’s voor een leefbaar Cranendonck 

ga zorgen. 

In het dagelijks leven werk ik bij een gemeente en 

houd ik me bezig met horeca en evenementen. 

Daarnaast ben ik in mijn vrije tijd actief bij de 

fanfare in Maarheeze én bij de harmonie in Budel.  

Ook ben ik actief betrokken bij de carnaval. Ik ben 

lid van CV de Muuzevangers uit Maarheeze en van 

CV de Feestbeesten uit Budel-Schoot. 

 

De aandachtsgebieden van Irma: 

➢ Bestuur en organisatie 

 

➢ Evenementen 

 

➢ Verenigingen 



 

 

           Plaats 3: Geert Rijkers 

  

Ik ben Geert Rijkers, 25 jaar en wonende in 

Budel. In 2017 heb ik mij aangesloten bij ELAN. 

Ik was destijds op zoek naar mogelijkheden om 

mijn horizon te verbreden en besloot mij te 

richten op de lokale politiek. Achteraf gezien een 

ontzettend goede keuze.  

Na de verkiezingen van maart 2018 ben ik 

fractievertegenwoordiger geworden en heb ik 

vier jaar lang de raadsleden van ELAN 

ondersteund. Nu is het tijd om zelf plaats te 

nemen in de gemeenteraad.  

In de volgende raadsperiode ga ik me met name 

bezighouden met de onderwerpen Wonen en 

Ruimtelijke ordening. 

Als jeugdige ondervind ook ik de gevolgen van 

de (te) krappe woningmarkt. Daar moeten de 

komende vier jaren stappen in gemaakt worden. 

Kortom: het gaspedaal moét dieper worden 

ingetrapt! 

Daarnaast ga ik mij bezighouden met de 

ontwikkelingen rondom het 

Asielzoekerscentrum. Dat ga ik samen doen met 

Martien Beliën. 

Doordeweeks studeer ik rechten aan de 

universiteit in Tilburg en ben ik werkzaam bij de  

Rechtbank.  

In mijn vrije tijd vind je mij bij sportschool 

Sportivo of houd ik mij bezig met mijn grootste 

hobby: drummen. 

  

 

De aandachtsgebieden van Geert: 

➢ AZC Cranendonck  

 

➢ Wonen & Ruimtelijke ordening 
 



 

 

          Plaats 4: Martien Beliën 

 

  

Mijn naam is Martien Beliën, raadslid bij ELAN. 

sinds 2001 ben ik lid van ELAN. Ik ben geboren en 

getogen in Soerendonk en getrouwd met Ilse. 

Samen hebben we twee kinderen en zijn we 

woonachtig in Gastel. Ik ben werkzaam als 

werkvoorbereider bij VDL Bus Modules. 

 

Ik ben naast mijn werk en naast mijn functie als 

raadslid actief bij diverse verenigingen, namelijk 

bij Stichting Keientrek, bij FC Cranendonck als 

trainer/leider van het elftal JO-15 en ben ik lid van 

CV de Dorstlessers en CV de Pintewippers. 

 

Vanaf 2012 ben ik raadslid in de gemeenteraad 

namens ELAN. Ik vind dat iedere kern in onze 

gemeente uniek is en dat iedere kern, ongeacht de 

grootte, recht heeft op voldoende voorzieningen. 

Zo houden we ook de kleine kernen leefbaar. Met 

voldoende voorzieningen bedoel ik onder andere: 

een school, dorpshuis, sportvoorzieningen en 

horeca. Kortom: locaties waar de inwoners en 

verengingen elkaar kunnen ontmoeten en kunnen 

ontspannen. 

 

Daarnaast vind ik dat onze gemeente de uitstraling 

moet hebben waarvan toeristen, recreanten, maar 

het allerbelangrijkst, onze eigen inwoners, zeggen: 

“die hebben het netjes op orde”. Ook het zorgen 

voor voldoende woningen voor alle generaties, 

jong of oud, het zorgen voor voldoende 

bedrijvigheid en het behoud van een mooi 

buitengebied waar natuur en agrariërs samen met 

elkaar optrekken, is een absolute voorwaarde. 

Maar het meest belangrijk is nog dat onze 

gemeente een gemeente is waar de inwoners zich 

veilig kunnen voelen! 

 

De aandachtsgebieden van Martien: 

➢ Leefbaarheid 

 

➢ Verenigingen 

 

➢ AZC Cranendonck 

 



 

 

          Plaats 5: Jack Umans 

 

 

  

Mijn naam is Jack Umans. Ik ben geboren en 

getogen in Budel en op 25-jarige leeftijd verhuisd 

naar Soerendonk waar in nog altijd met veel 

plezier met mijn vrouw Rinie en mijn twee 

kinderen woon.  

Ik ben sinds 2021 lid van ELAN. Mijn expertises 

liggen op het gebied van het sociaal domein en 

financiën. 

In het dagelijkse leven houd ik mij met veel plezier 

en volle overgave bezig met mijn adviesbureau 

Assuplan B.V.. Ook ben ik lid van de 

zorgadviesraad. Graag wil ik deze kennis en 

ervaring meenemen in de komende raadsperiode. 

Ik weet wat er speelt in de gemeente, kijkend naar 

het sociaal domein, het ondernemerschap en de 

financiën.  

Samen met Frans Strik wil ik mij ook sterk gaan 

maken voor de ontwikkeling van de leegstaande 

(ex)-horecapanden in Soerendonk (café De Sport, 

café Moaske en Partycentrum Antoine). 

Daarnaast draag ik de carnaval in Zurrik 

(Soerendonk) een warm hart toe. Ik maakte 

jarenlang deel uit van de Raad van Elf van De 

Roesdonkers.  

 

 

De aandachtsgebieden van Jack: 

➢ Sociaal Domein 

 

➢ Financiën 

 

➢ Economie en 

Duurzaamheid 

(ondernemerschap) 



 

 

 

       Plaats 6: Marloes Langers-Jansen 

 

  Ik ben Marloes Langers-Jansen. Ik ben 

geboren en getogen in Budel-Schoot en ik 

woon nu met mijn man Ron en onze drie 

kinderen in Gastel. 

Ik ben in 2021 lid geworden van ELAN. 

Mijn expertise ligt op het gebied van het 

sociaal domein, de verenigingen en de 

leefbaarheid in de kernen. 

Met veel plezier werk ik bij Bibliotheek De 

Kempen waar ik verantwoordelijk ben voor 

o.a. de vestigingen en scholen binnen de 

gemeente Cranendonck. Ik weet daardoor 

wat de hulpvragen en behoeften zijn van 

de inwoners op het gebied van 

ontwikkeling, ontspanning en ontmoeting.  

Naast mijn werk ben ik actief lid van CV De 

Pintewippers en ben ik lid van het bestuur 

van de buurtvereniging.  

De aandachtsgebieden van Marloes: 

➢ Sociaal Domein 

 

➢ Verenigingen 

 

➢ Leefbaarheid 



 

 

  Plaats 7: Vincent Kees 

  

  

Mijn naam is Vincent Kees. Ik heb jarenlang 

in Budel-Dorplein gewoond, maar woon 

sinds kort in Budel-Schoot.  

Ik ben in 2008 lid geworden van ELAN en heb  

vier jaar als raadslid in de gemeenteraad 

gezeten.  

Ik werk al jaren als zelfstandig adviseur voor 

particulieren, bedrijven en organisaties 

vanuit Buro Kees & Advies. Mijn expertise 

ligt dan ook op het gebied van 

ondernemerschap en financiën. 

Ik neem de komende raadsperiode graag 

opnieuw plaats in de gemeenteraad om zo 

mijn steentje te kunnen bijdragen voor de 

inwoners van de gemeente Cranendonck.  

 

 

 

De aandachtsgebieden van Vincent: 

➢ Financiën 
 

➢ Economie & Duurzaamheid  
 

➢ Bestuur & Organisatie 
 

 



 

      

               Plaats 8: Leonie Bruggink  

 

 

  

Ik ben Leonie Bruggink. Ik woon in Budel-Schoot 

en zet mij sinds 1999 in voor ELAN. Tot 2018 was 

ik gemeenteraadslid.  

Naast mijn bijdrage bij ELAN ben ik bestuurlijk 

actief bij Waterschap de Dommel. Water staat 

dus bij mij hoog in het vaandel. 

Ook ben ik met veel plezier betrokken bij 

gymnastiekvereniging Turnlust uit Budel.  

In mijn vrije tijd ga ik graag op pad met mijn 

kinderen en kleinkinderen.  

De komende raadsperiode wil ik mij graag 

inzetten voor de (duurzame) leefbaarheid in 

Cranendonck. Denk hierbij aan burgerparticipatie 

waarbij de burger écht betrokken wordt, zodat 

gezamenlijke initiatieven ook echt kunnen 

slagen. 

 

De aandachtsgebieden van Leonie: 

➢ Duurzaamheid 

 

➢ Leefbaarheid 
 

 



 

    Plaats 9: Patrick Beerten  

  

 

 

  

Mijn naam is Patrick Beerten. Ik woon mijn hele 
leven al in Budel. Ik ben getrouwd met Judith. 

Ik ben sinds 1999, toen ik 24 jaar was, actief in de 
Cranendonckse politiek als raadslid. Van 2009 
tot 2014 ben ik Wethouder Financiën/Ruimtelijke 
ordening geweest bij de gemeente Cranendonck. 
Na mijn periode als wethouder ben ik als 
beleidsadviseur gaan werken bij Newstairs en 
Van Eyck Shutters. 

Door mijn jarenlange ervaring als raadslid en 
wethouder ben ik goed thuis in onder meer de 
financiële vraagstukken die zich bij de gemeente 
voordoen.  

Mijn grootste motivatie, ook na ruim twintig jaar 

in de gemeenteraad, is om Cranendonck leefbaar 

te maken én te houden, tegen betaalbare kosten 

voor de inwoner. 

In mijn vrije tijd ben ik graag in de natuur te 

vinden.  

De aandachtsgebieden van Patrick: 

➢ Financiën 

 

➢ Afval 

 

 



 

       Plaats 10: Frans Strik  

 

 

 

Mijn naam is Frans Strik. Ik ben woonachtig in 

Soerendonk.                                                       

Ik ben eerder 8 jaar lang – in de periode 2006 t/m 

2014 - wethouder geweest in Cranendonck. Mede 

hierdoor heb ik ruime ervaring opgedaan als 

bestuurder. Die ervaring heb ik verbreed door 

medezeggenschap bij verschillende 

organisaties, waaronder de GGD, Brainport en 

het regionaal Veiligheidshuis. Tevens heb ik 4 

jaar als loco-burgemeester Cranendonck mogen 

dienen.  

 

Onder mijn aansturing werden belangrijke 

projecten daadkrachtig en efficiënt gerealiseerd. 

Ik mag stellen over goede politieke inzichten te 

beschikken en sta bekend als verbinder tussen 

mensen; ik weet wat er leeft onder 

Cranendonckers.  

Als bestuurslid van verenigingen- en 

dienstverlenende stichtingen mocht ik bijdragen 

aan het recreatieve en sociale gezicht van onze 

gemeente.  

Gezien het bovenstaande wil ik mij de komende 

tijd gaan inzetten op met name het sociaal 

domein, daar waar mijn hart als 

gemeenteraadslid én bestuurder ligt. 

Desalniettemin ben ik ook op verschillende 

andere onderwerpen inzetbaar.  

De aandachtsgebieden van Frans: 

➢ Sociaal Domein 

 

➢ AZC Cranendonck 


